
 CONSILIUL LOCAL STALPENI 

      JUDETUL ARGES 

 

 PROCES VERBAL  

          Incheiat  azi,27.06.2024 in sedinta  ordinara  a Consiliului local al comunei 

Stilpeni,judetul Arges ,convocata de domnul primar,Serbanoiu Gabi, in  baza Dispozitiei 

nr.250 din 21.06.2024. 

Lucrarile sedintei au inceput la ora 16.30. 

        La sedinta participa fizic un numar de 7  consilieri din totalul de 13 cati alcatuiesc 

Consiliul Local(Nedelcu Silviu,Dima Ion,Dima,Florin,Cutic Constantin,,Dumitru 

Constantin,Voican Laura (presedinte de sedinta),viceprimar Machedon Mariana 

Nicoleta) , Sora, Bogdan. 

    Panainte Lucian,Stancescu Ion,Tanase Valerica Gigi,Tudosescu Cristina si Dumitra 

Laurentiu,au fost  on-line,pe grup. 

      La sedinta mai participa : dl.Fica Adrian –administrator SC APA SERV TOP 

STALPENI.  Precum si dna Dumitrescu Cristina-contabil. 

      Tot la aceasta sedinta au fost prezenti fizic si delegatii satesti : ,Radoi Gheorghita, 

Mormolea Daniel si Nicolae Gheorghe. 

   Ordine de zi : 

   -supunerea la vot a procesului -verbal al sedintei de consiliu anterioare.-unanimitate 

de voturi 

   Se trece la primul proiect de hotarare : 

    1.Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local.Initiator-dl.primar Serbanoiu 

Gabi.Comisiile de specialitate nr.1 si 3. 

     Dl. primar da cuvantul dnei contabil Dumitrescu Cristina pentru a   prezenta 

necesitatea modificarii bugetului local ,prin rectificare,conform prevederilor legale,dupa 

cum urmeaza: 

-contract de finantare pe AFM-iluminat public 

-contract de finantare ,,Egali in educatie”,prin PNRR-unitati de invatamant. 

Dna contabil da citire sumelor alocate pentru aceste proiecte,iar dl primar intareste cele 

spuse ,explicand faptul ca exista proiecte in derulare,altele urmeaza a fi incepute. 

Dl Cutic solicita ca la urmatoarele sedinte CL sa fie prezenti si diriginti de santier pentru a 

oferi mai multe detalii,acestia de obicei nu au fost vizibili... 



Dna contabil ii raspunde  explicand ca s-a semnat de curand un contract pe 

SSM(securitate in sanatatea muncii)-ei vor monitoriza tot ce tine de angajati,fazele de 

lucru,solutiile tehnice. 

             Supus la vot proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate de 

voturi,devenind Hotararea  nr45/27.06.2024.. 

            Se trece la punctul doi al ordinii de zi si  are  cuvantul dnul. primar  pentru a   

prezenta proiectul de hotarare privind majorarea salariilor de baza pentru functiile 

publice si contractuale din cadrul aparatului de specialitate al primarului comunei 

Stalpeni,judetul Arges.Initiator -dl primar Serbanoiu Gabi.Comisiile de specialitate nr.1 

si 3. 

Dl Primar  citeste motivarea legala pentru aceasta majorare . 

Dl Cutic ia cuvantul si isi exprima dezacordul :,,orice plata se face in functie de 

resurse.,,Parca ne confruntam cu lipsa banilor,de ce marim salariile daca nu avem 

bani ?’’ 

Presedintele de sedinta cere consilierilor sa isi exprime votul vis-a -vis de acest proiect 

de hotarare. 

         Supus la vot proiectul de hotarare este aprobat cu 9 voturi pentru si 4 

abtineri(Cutic C-tin,Nedelcu S .si Dumitra L;Sora Bogdan se abtine deoarece se afla in 

conflict de interese,sotia fiid functionar public in UAT Stalpeni)) ,devenind Hotararea  

nr.46/27.06.2024. 

Se trece la punctul trei  al ordinii de zi si  are  cuvantul dnul. primar  pentru a   prezenta 

proiectul de hotarare privind reorganizarea aparatului de specialitate al primarului 

comunei Stalpeni,judetul Arges.Initiator-dl primar Serbanoiu Gabi.Comisiile de 

specialitate 1,2 si 3. 

       Dl primar da cuvantul dlui secretar general care explica necesitatea reducerii cu 10% a 

numarului de posturi,cadrul legal precum si care sunt acestea-un post la Compartimentul Registrul 

Agricol,un post la Compartimentul Resurse Umane si postul de Auditor. 

Dl Cutic isi exprima nemultumirea si neintelegea acestui demers,,cum reducem cheltuielile daca 

renuntam la posturile care oricum sunt vacante?’’ 

Se supune la vot si este votat acest proiect cu 10 voturi pentru si 3 abtineri(Cutic C-tin,Nedelcu S.si 

Dumitra L )devenind Hotararea nr.47/27.06.2024. 

  Se trece la punctul patru  al ordinii de zi si  are  cuvantul dl. primar  pentru a   prezenta proiectul de 

hotarare privind desemnarea unui reprezentant al comunei Stalpeni la societatea Apa Serv TopSRL. 

Initiator-dl primar Serbanoiu Gabi. 

   Dl primar:explica situatia ,de ce se impune ca dna jurist sa fie desemnata in locul dnei viceprimar 

Machedon .Nu sunt intrebari.. 

   Proiectul de hotarare se supune la vot si,cu un numar de 10 voturi pentru si 3 abtineri (Cutic C-

tin,Nedelcu S.si Dumitra L )devenind Hotararea nr.48/27.06.2024. 



In continuare,dl primar doreste sa se abata putin de la ordinea de zi profitand de prezenta dlui Fica 

Adrian-administrator SC Apa Serv Top.Explica problemele ivite si necesitatea masurilor drastice pe 

care au fost nevoiti sa le ia,in sensul dispunerii unui program de distribuire a apei,in asa fel incat sa 

nu se goleasca bazinele. 

Explica faptul ca s-a mers pe teren si s-au constatat multe aspecte negative-piscine,udari ale unor 

culturi pe mari suprafete. 

Dl Cutic ii reproseaza dlui primar faptul ca nu a actionat in slujba comunitatii,ci doar in interes politic 

si evidentiaza faptul ca toate neregulile in ceea ce priveste apa sunt din trecut ,consecinta unui prost 

management.Solicita o analiza clara a situatiei. 

Dl Dumitru subliniaza faptul ca adevarata cauza a consumului masiv de apa este furtul si cere 

intransigenta . 

Discutii in contradictoriu. 

    Se trece la punctul cinci al ordinii de zi si  are  cuvantul dl. primar  pentru a   prezenta proiectul de 

hotarare privind aprobarea organigramei si astattului de functii pentru Societatea Apa Serv Top 

Stalpeni.Initiator-dl primarSerbanoiu Gabi.Comisiile de specialitate nr.1,2 si 3.   

   Dl Fica Adrian explica necesitatea unui post in cadrul comp.contabilitate,si anume un 

casier.Ramane acelasi numar de posturi,se va trece de pe tehnic pe casier... 

  Proiectul de hotarare se supune la vot si,cu unanimitate de voturi ,devine Hotararea 

nr.49/27.06.2024. 

    Se trece la ultimul proiect de hotarare-privind aprobarea ,,Strategiei de dezvoltare locala pe 

perioada 2023-2027,comuna Stalpeni,judetul Arges.Initiator-dl primar Serbanoiu Gabi.Comisiile de 

specialitate nr.1,2 si 3. 

Dl primar da citire proiectului de hotarare si explica faptul ca aceasta strategie s-a facut cu ajutorul 

unei firme specializate-totul s-a concretizat intr-un material ce cuprinde obiectivele:modernizare 

drumuri,modernizare drumuri agricole,reabilitare poduri,construire santuri,etc,si toata aceasta lista 

poate fi completata oricand. 

Proiectul de hotarare se supune la vot si,cu unanimitate de voturi ,devine Hotararea 

nr.50/27.06.2024 

DIVERSE: 

Dl primar reia subiectul rationalizare apa. 

Dl Fica spune ca se lucreaza la montarea pompei stricate de la Opresti-a venit o firma serioasa(dl 

primar intareste acest lucru si apoi spune consilierilor faptul ca la pompele de la Opresti s-a gasit 

butonul oprit...nu se stie de catre cine).Dl Fica propune totodata gasirea unei solutii vis-a vis de 

contractele societatii cu cetatenii(modificare sau act aditional la contracte)astfel incat sa se poata 

dispune masuri in cazul in care se gasesc nereguli grave pe teren,la cetateni. 

Tot administatorul de la SC Apa Serv Top evidentiaza necesitatea unor noi bransari-3 extinderi... 

Dl Dima Florin:strada lui Lascu.. 



Dl Nicolae Gh.: 

-3 becuri la Opresti(fam .Dumitru,zona Scolii,fam. Crasan) 

-podul de la Opresti 

Dl Nedelcu S.: 

-gropile de la Liceu.. 

Dl Cutic: 

-reabilitarea fantanilor din comuna 

-extindere apa str.brazilor 

-drum lascu plin de gropi 

-analiza firma de apa 

Dl Sora B:------ 

Dl Dumitru:drum Radesti-Pitigaia 

Dl Dima I.: 

-montare bec la intrarea in Livezeni 

Dl Radoi: 

-piatra pentru drum Pitigaia 

Dna Voican: 

-trafic f mare,in viteza, pe str.Orhideelor 

-problema oglinzilor rutiere 

-ulita bisericii din deal(Radesti) 

-propune adrese si acordare de contraventii pentru cei care nu isi fac curat in dreptul proprietatii. 

 

Epuizandu-se ordinea  de zi presedintele de sedinta declara sedinta inchisa. 

Sedinta s-a terminat la ora 18.00. 

Drept pentru care s-a intocmit prezentul proces-verbal. 

 

PRESEDINTE DE SEDINTA               SECRETAR –GENERAL                          

     Voican Laura                      Dinculescu Marius Florinel                                


